
Notulen MR Vergadering  

Datum : 11-01-2024 

Tijdstip : 19.50 – 21.00 uur 

Locatie : IKC Maria Louise 

Deelnemers  

 

 

Afwezig m.k. 

:  

 

 

: 

Patrick Westerdijk, Jeroen Smits, Jos van Dalfsen, Janna Reitsma, Kim 

Vogelzang, Sandra v/d Pol, Irene Baars. 

 

- 

GOEDKEURING VAN DE NOTULEN  

De notulen van de vorige vergadering zijn gelezen en goedgekeurd.   

OPENING EN VASTSTELLEN VAN DE AGENDA 

Geen mededelingen, anders dan de onderwerpen die op de agenda staan. 

VERSLAG VERGADERING MET DIRECTIE  

MARAP vanuit Directie: 

Verzuim 

Verzuim neemt helaas nog steeds toe vanwege uitval van medewerkers door ziekte. Re-integratie 

wordt nog aan gewerkt. Inval is geregeld via LIO-stagiair die nu leerkrachtondersteuner ingezet 

wordt. Vervanging wordt verder zoveel mogelijk met bekende gezichten opgelost. De middelen zijn 

aldus beperkt.  

Overleg na schooltijd met de leerkrachtondersteuner was niet mogelijk. De uren worden nu intern 

ingevuld. Vraag of er nu wel overleg na schooltijd mogelijk is, wordt nog beantwoord.  

Financieel 

Geen ontwikkelingen. Hier volgt binnenkort informatie over vanuit GMR.  

VSO  

Maandag, dinsdag en donderdag gaat hij vanaf 22 januari open. Hiermee wordt de wens van de 

ouders gehonoreerd. Aanspreekpunt is hiervoor de directeur. VSO werkt in principe hetzelfde als de 

BSO via het SInne portaal.  

Status Schoolplein/IKC gebouw 

Er zit schimmel achter de platen bij het gebouw. Dit zit aan de achterkant van de platen en is 

derhalve niet meteen een groot risico. Wel moet dit worden opgelost. Er is een probleem met de 

afwatering.  

De internetkabel is geregeld en ligt.  

De prikkeldraad hangt er nog. Miscommunicatie heeft daartoe geleid. Maandag wordt dit 

opgelost.  

Er is mail binnengekomen n.a.v. de schutting die vervangen moeten worden. PCBO wil meedoen, 

maar er is nog een partij van de buurtbewoners die niet mee wil doen. De veiligheid is volgens de 
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inspectie van de kinderopvang niet in het geding. Dit wordt betwist en daarnaast het is geen mooi 

gezicht. De MR stelt een mail op voor PCBO om dit aan de orde te stellen.  

Deuren van de toiletten zijn nog niet vervangen.  

Investering voor inrichting speellokaal 

De opties (basis en luxe) zijn besproken met het team, tijdens het teamoverleg op 6 december, 

maar er is nog geen definitieve keuze gemaakt. Temeer omdat het nog niet duidelijk is wat de 

consequenties zijn voor de bovenbouw en wie het voortouw hierin neemt. Er moet kritisch gekeken 

worden naar wat er nodig is voor bewegingsonderwijs in de onderbouw door de onderbouw. 

Materiaal wordt gedeeld met Sinne en vice versa. Er wordt niet altijd met zorg omgegaan met 

materialen. Ook lijkt niet alles gedeeld te worden. Dit is wel de bedoeling. Dit zal gecommuniceerd 

worden door de directeur.  

VSO 

Is een inventarisatie naar de behoefte aan VSO uitgevoerd vanuit school, ondanks dat het de 

verantwoordelijkheid is van Sinne. Inmiddels heeft de inventarisatie plaatsgevonden en de behoefte 

kenbaar gemaakt aan Sinne. De bal ligt nu bij Sinne (overkoepelend Sinne bestuur) om hier 

opvolging aan te geven.  

Calamiteiten 

Er is er een bijgekomen. Beide uit dezelfde groep. Weten alle leerkrachten dat deze gemeld moeten 

worden? Op het moment dat er zich een calamiteit voordoet komt dit sowieso langs bij de BHV-er.  

Formatie 

Formatie is niet gewijzigd.  

Aanmeldingen 

Er zijn nog een aantal aanmeldingen bijgekomen. Van een daling zoals dit PCBO breed te zien is, is 

hier geen sprake. Vooruitlopend op de komende jaren zal er goed naar formatie gekeken moeten 

worden.  

Veiligheid in de Klas  

Wat is de status hiervan. In groep 6 gaat dit goed. Er wordt goed gekeken of er sprake van 

leerachterstand is, maar dit lijkt niet aan de orde.  

WVTTK 

Het was erg donker op het plein met de eindejaar afsluiting. Vanwege het weer was er minder 

mogelijk. Er zijn geen middelen om het plein te verlichten.  

De afvalbakken worden ook door de buurt gebruikt. Hier komen slotjes op, maar dit lost het 

probleem niet op. Er zal melding gemaakt moeten worden bij de gemeente.  

Verkeerssituatie is onder de aandacht bij de gemeente. Buurtbewoners hebben ook geklaagd.  

VOLGENDE VERGADERING  

29 februari 2024 19:30u. 

 

 

 


